
GENÇLERE SÖYLEYECEK  SÖZÜNÜZ VARSA,,,, 

 Hayatta en zor işlerden biri toplum önünde  konuşmaktır. Ama daha zoru da boş 
konuşma dinlemektir.  Bildiğim ve bilmediğim her ortamda öğretmen olduğumu 
söyleyince hemen   “ Gençler ve  gençlerin  söz dinlemediğinden”  şikayet 
edilmektedir.  Ben de diyorum ki: “ Gençler kadar laf dinleyen bir  kesim 
görmedim. Ancak gençler boş laf dinlemiyor.”  dediğimde,  kinaye olarak  
konuştuğum sanılıyor.    

 İnsanın  kendinden söz etmesinin  ne kadar itici olduğunu bilerek affınıza  
sığınarak şunu  özellikle arz etmek istiyorum. liseler, üniversiteler, cezaevleri, 
yurt içi- yurt dışı aileler olmak üzere   beş yüzü  aşkın seminer verdiğimi, hiçbir 
seminerimde  salonu terkeden bir dinleyiciye  rastlamadığımı  söyleyerek  aynı 
kanaatte olmadığımı söylüyorum ve soruyorum: “ Siz! yapılan konuşmada 
kendinizi bulmazsanız, yani sizi ilgilenlendirmeyen konuşmayı dinleyebilir 
misiniz?” dediğimde, “ Hayır “ deniliyor. Bu vesile ile  bu kanaatimi somut bir 
şekilde   siz okurlarımla  seminer sonu gelen izlenimleri siz okurlarımla paylaşmak 
istiyorum. Buyurun: 

Müdür Yard. Hasan Bilgilioğul: 

Değerli büyüğümüz kıymetli hocam sayın Kadir KESKİN’i okulumuzda ağırladık. 
Bu memnuniyetimiz okulca çok üst seviyede ve yorum yapmadan önce kendisini 
okulumuzda bir daha ağırlamak istediğimi belirtmek istiyorum. 

Değerli büyüğüm sayın hocam seminerinizde siz anlatırken salondaki sessizlik ve 
pir dikkati dışardan bir gözlemci olarak görmenizi isterdim. Eğitime yönelik 
seminerlerde daha önce de bulundum fakat gördüm ki ilk defa bir seminerin 
bitmemesini isteyen bir kalabalığın memnuniyeti göz yaşartır derecedeydi.  

Özellikle cezaevlerinde yapmış olduğunuz araştırmalardan o kadar çok ibretler 
ve o kadar çok tecrübeler edinmişsiniz ki dinlerken hem hüzünlenip hem de öte 
yandan bu deneyimleri henüz yolun başında olan çocuklarımıza aktarıyor 
olmanız takdir edilesidir.  

Çok şey var yazılacak fakat kendi adıma ve toplumumuz adına da rahatlıkla 
söyleyebilirim; iyi ki varsınız ve iyi ki sizi tanımak – dinlemek şerefine nail oldum. 
Çok çok teşekkürler saygı ve hürmetler sayın Hocam. 

İletişimci Erkan İPEK:  Okulumuzda misafir ettiğimiz değerli Eğitimci ve Yazar 
Kadir KESKİN  hocam için yapacağım yorum yeterli gelmeyecektir.  



Biraz konu içeriği ile ilgili bahsetmek istiyorum. Şöyle ki; kendisi ömrünü eğitime 
adamış ve toplumun her kesiminde küçüğünden büyüğüne her yaş grubuna hitap 
etmiş ve bir çok hayata dokunmuş bir insandır. 

Yazmış olduğu kitaplarından tutun kendi yaşam hikayesine varana dek bin bir 
türlü zorluk ve zahmetler çekmiş, hatta yapılamaz denileni başarmış bir 
değerimizdir. Biliyorum buradan ne kadar anlatsam yeterli gelmeyecektir. Çünkü 
kendisi zaten bitmez bir ansiklopedidir. Okuyarak bitiremeyeceğiniz bir kitap için 
hak verirsiniz ki yorum yapmak da o kadar imkansız olacaktır.  

Değerli büyüğümüz kıymetli hocam sayın Kadir KESKİN’in az da olsa bilgi ve 
tecrübesinden istifade ettim. Okulumuzda vermiş olduğu seminer sadece bende 
değil katılımcı öğrenci, veli ve öğretmenlerimizin de takdirini görmüştür. 
İnanıyorum ki bizim okulumuzda da bir çok öğrencinin hayatına yön verecektir. 

Duygu ve düşüncelerim bunlarla yeterli olmayacaktır ne yazık ki; fakat kendisine 
sağlık sıhhat ve bol seminerler diliyorum. Son olarak da Leonardo da Vinci’nin; 
‘’Üstelemek başarının temel unsurudur. Kapıyı yeterince uzun süre ve yüksek 
sesle çalarsanız, birilerini uyandıracağınızdan emin olabilirsiniz.’’ sözü ile 
bitirmek istiyorum. Teşekkürler kıymetli Kadir KESKİN hocam, saygı ve 
hürmetlerimle..  

Yunusemre Aile Birliği Başkanı   Aysel özcan: Saygıdeğer Kadir Keskin 
Hocam, 

 Seminerinizde   anlattıklarınız o kadar önemliydi ki  gezip görerek 
tespitlerinizi üşenmeden iki saat ayakta anlatarak, bizlerle paylaşmanız 
çok fedakarca buldum. Kendi çocuğumdan biliyorum, anlatırken 
dinlenmek zor iştir. Ortalama 14 yaşındaki çocuklarımız 40 dakika 
sonundaki zil çaldığında dışarı çıkmak yerine sizi dinlemeyi tercih 
etmeleri doğrusu söylenecek pek bir şey yok. Yaklaşık iki saat boyunca 
keyifle sizi dinledik ve  dinlediler  ve bildikleri her soru için, değerli 
kitaplarınıza sahip oldular. İnşallah bir daha yolunuz düşer diğer 
çocuklarımız ve velilerimizin de sizi dinleme ve tanışma fırsatları olur. 
Tekrar emeğinize ve samimiyetiniz için teşekkür ediyorum. Saygılar 
sunuyorum. 

 Sebre Akbaş 8 . sınıf 



Çok beğendim. Çok sade ve hoş  bir dil kullandınız. Şahsen benim çok hoşuma 
gitti.   Taş Kafa- Boş Kafa – Hoş kafa örneğiniz çok hoşuma gitti. Ben bugünden 
itibaren hoş kafalı olmaya karar verdim. Adresinizi verirseniz sizinle 
mektuplaşmak istiyorum ve sizin rehberliğinizden yararlanmak istiyorum. 
Örnekleriniz beni büyüledi. Sitenize girdim yazılarınızı okudum. Yazılarınız da 
konuşmanız gibi  akıcı. Sizinle  mutlaka  görüşmek istiyorum. Bu seminerlerinize 
devam edin . Biz yaştaki çocuklar için  çok yararlı. Bu günkü konuşmanızda 
hedefimi  tespit ettim. Benim gibi hedefini tespit eden arkadaşlar sizin ışığınızla 
parlayabilirler.  Seminerinizden  şunu anladım çalışan insan  herkes ne isterse 
olabilir. Ama sizin değiniz gibi  ter ve beyin suyunu  akıtırsa. . Tabi başarıyı bir de 
sizin dediğiniz gibi güzel ahlakla birleştirirsek daha güzel olur. Siz insanlığın 
iyiliğini isteyen birisisiniz. Bunu hemen anladım O ciddi   tavrınız  içimdeki ışığın  
parlamasına vesile oldu.  Bilgisayardaki arızalar  olmasına rağmen  durumu çok 
güzel toparladınız. 2 Ay sonra 81 yaşına girip  doğum  gününüz   olduğunu 
söylediniz Şimdiden doğum gününüzü kutlarım Nice   yıllara inşallah. 

İsimsiz 8. Sınıf 

Çok iyi birisiydi. Çok sevdim inşallah liseye geçince bir daha gelir   tekrar dinleme 
fırsatı bulurum. Bizim ilerde “ Keşke”  “ Şimdiki aklım olsaydı “  gibi bir pişmanlık  
duymamız için anlattığı şeyler çok  yararlı oldu.  Sorduğu  sorulara  doğru cevap 
veren arkadaşlarımıza  kitap hediye etti. Sonra  anlattıklarından örnekler verdi.  
Çalışan yoksul aile çocukçularının  bu günkü durumlarıyla  zamanla   çalışmayan 
varlıklı aile çocukların durumları  ibret verici idi.  Teneffüslerde hamburger yiyen  
öğrencilerin  yanında,   yarım elma ile karnını doyuran  yoksul aile çocuğun 
durumu   çok ibret vericiydi.  Sonra yanlış alışıkanlaklarla büyünmediğini 
küçüldüğünü söyledi.  Yanlış alışkanlıklar dolayısıyla cezaevine düşen gençlerin 
durumu    ne kadar hazindi. Sonra insanların Taş  kafa- Boş kafa – Hoş Kafa diye 
üç kısma ayrıldığını    cezaevlerinin dolduran insanların büyük bir kısmının   taş   
ve boş kafalılarla dolu olduğunu söyleyerek bizim de hangi kafayı tercih 
edeceğimizi bize bıraktı. Tabi ben hoş kafalı bir insan olacağıma karar verdim. 
Benim  ve arkadaşlarım için çok yararlı bir seminer oldu. Çok teşekkür ederim 
Kadir Keskin hocam. Sizi tekrar dinlemeyi çok isterim 

Seda 8. Sınf 

Seminer benim için hiç sıkıcı değildi. Kadir Keskin hocamız gelip bize  nasıl başarılı 
olacağımızı anlattı. Başarılı olmamız için nelere dikkat etmemiz  ve nasıl hoş kafalı 
olacağımız anlattı. Seminer çok çok hoşuma gitti. Çünkü insanlığın ölmediğini fark 
ettim. Bizim başarılı olmamızı önemseyen  birini görmek güzeldi. Konuşmada  



kafa çeşitlerini saydıktan  sonra  hangi kafayı  taşıdığımıza kendimiz karar 
vermemizi söylediğinde  düşündüm  Ve kendi kafamı “ Boş Kafa” olduğuna karar 
verdim.  Çünkü yanlış alışkanlığı olan arkadaşlar seçebiliyordum.. Hocamızın bu 
konuşmasıyla hatamı anladım. Bugüne kadar yaptığım yanlışlıklardan 
pişmanlığımı hissettim. Bu konuşma bana çok iyi geldi. Asfaltın bile kulağı varsa, 
benim de ağzımdan çıkanın kulağımın duyması gerektiğini anladım. Başarı ve 
hedef konusuna gelirsek,    bir ağaç bile sıcak  hava , soğuk hava  şartlarına  
mücadele ederek büyüyor. Bizim de başarı olmamız için  alın teri ve beyin suyu 
dökmemiz gerektiğini anladım. Bugün seminerde hedefimizi tespit ederek  o 
hedefe ulaşmanın yollarını  gösterdiğiniz için   çok teşekkür ederim.   Bugün 
rehberliğiniz sayesinde hedefimize ulaşacağımıza inanıyorum.  Yeni okuyucunuz. 

İsimsiz:  8.Sınıf 

 Seminere  isteksiz gittiğim için İlk başlarda dikkatimi çekmedi.  Sonradan ise  çok 
ilgimi çekti. Hocamızın  anlattıkları  bizi hem güldürdü,  hem düşündürdü. 
Nasrettin hoca gibi hocamızın anlattıkları bana yol gösterdi.  Hocamız Çok 
tecrübeli bir kişiydi. Anlattıkları hep yaşanmış şeylerdi. Bu yaşta oturmadan bize  
ayakta bir buçuk saat  konuşmasıyla  bize  çok yaralı şeyler anlattı. Salondan 
hedefimi tespit ederek, hayatta  çukurlara düşmemek için hoş kafaya sahip bir 
öğrenci olarak salondun çıktım. 

.İsmail Akın  8. Sınıf: 

Çok iyi bir hoca idi. Onu  çok sevdim. Çok zevkli bir seminerdi.  Yalnız bazı yerlerde 
kafam karıştı. Ama sonunda düşündüm kafama yattı. Bizim iyiliğimiz ve 
geleceğimiz için buraya kadar geldiği için çok teşekkür ederim.  Ancak slayttaki 
görüntüler  çok bulanıktı. 

 Esma Erten 8. Sınıf: 

Seminer  gayet güzeldi. Gerek anlatım biçimi  olsun, gerekse  anlatılanlar  olsun  
hepsi  çok güzeldi   ve bilgilendiriciydi.   Öyle bir anlattınız ki  Hayata bakış açımı 
değiştirdi. Anlattıklarınız çok hoşuma gitti. Ve hepsi de o kadar doğruydu ki  
anlatamam  Ama tam bizim yaşıtımıza göre  bir seminerdi.  Yaptığınız. konuşma  
ve verdiğiniz öğütler için çok teşekkür ederim Benzetmeleriniz ve 
betimlemeleriniz  ayrı bir güzeldi. Hedefimizi belirleyerek geleceğimizi 
düşünmemizi sağladınız Bazen sesiniz gelmiyordu yine de pür dikkat nefes 
almadan dinledik. Başarılı öğrencilerin başarılı olmalarında  arkadaşların   önemli 
olduğunu  anladım. Öğretmenlerimizin  ve anne babamızın dinleme çağında 
olduğumuzu belirttiniz.  Bu yaşlarda yanlış olarak atılan adımın ileride 



bedellerinin büyük olduğunu anladım. İlk defa böyle bir seminer dinledim  
Tekrardan teşekkürler  

Merve Çallı  8. Sınıf 

Bence çok güzeldi.   Konuşmacı hocamızı çok sevdim. Deneyimlerini bizimle çok 
samimi bir şekilde paylaştı. Ve bizim bu yaşlarda ne yapıp ne yapmayacağımızı 
anlattı. Çünkü biz yaşlardaki gençlerin  yanlış yapma  çağları olduğunu bu 
yaşlarda  yapılan yanlışlığın bedelinin ağır olduğunu söyledi. Eğitim hayatındaki 
tecrübelerini bizim geleceğimiz için paylaştı.  Kadir beyi dinlerken onun tüm 
içtenliğiyle bizim iyiliğimizi istediğini hissettim. Ama sılaytın  görüntüsü bulanıktı. 
Resimleri iyi göremedik ama sorun değildi anlatılanlar  çok güzeldi ben ve  
arkadaşlar olarak çok memnun kaldık. Böyle eğitici seminerlerin devamını isteriz. 

Melise Akbaş 8. Sınıf  

Bence seminer Harikaydı. Başarılı ve başarısız öğrencilerin durumlarını çok net 
bir şekilde anlattı. Kitaplardan bize örnekler vermesi hoşuma gitti. Söyledikleri 
hep kulağıma küpe oldu  Taş Kafa- Boş  Kaf ve Hoş kafa olmak üzere   üç   çeşit 
kafa olduğunu  söyleyerek boş ve taş kafalı gençlerin cezaevlerini doldurduğunu   
söyleyerek bugünden itibaren  hangi kafayı taşıyacağımızı bize bıraktı. Bize  
başarılı olmuş öğrencilerle başarısız  olmuş öğrencilerinin bugünkü durumları 
gösterdi. Bize söz hakkı tanıdı. Sorular sordu. Bilen arkadaşlara kitap hediye etti. 
Bu yaşlarda arkadaş seçiminin meslek seçimi kadar önemli olduğunu söyledi.. 
Konuşma üslubu ve ses tonu güzeldi. Bu güzel seminer için  bize zaman ayırdığınız  
için  çok teşekkür ederiz. Sevgilerimle. 

Ecrin Kaya  8. Sınıf: 

Öncelikle bu semineri verdiğiniz için kendim ve arkadaşlarım adına  size çok 
teşekkür ederim. Cezaevlerindeki gençlerin durumu  konusundaki konuşmanız  
ve kendi gördüklerim ve duyduklarımı ekleyince  insanların boş insanlar olması  
insanları üzebiliyor. Keşke insanlar  ilimde , bilgide kendini geliştirmek için caba  
sarfedip eğitimcilere, doktorlara , ailelere,  tüm emekçilere  saygı gösterseler.  
Bugün  konuşmanızda hedeflerimizi belirleyerek hedefimize ulaşmak için caba 
sarfederek  ailemizin     onur duyacağı evlat olmaya karar verdim. Ancak bazı 
aileler  çocuklarını çok şımartıyorlar.  Bugün sizin konuşmanız  hayatın gerçeğini  
açıkça anlatıyordu. Bu konuşmanızı ailelere  de anlatırsanız çok yararlı  olacağını 
düşünüyorum. Konuşmanız gayet  güzeldi. Ses biraz azdı. Görüntüler bulanıktı. 
Ama konuşmanızı sonuna kadar  dikkatle dinledik.  Teşekkür ederim . Sevgi ve 
saygılarımla… 



Efe Gündoğdu: 8. Sınıf  

Bu seminer çok güzel geçti hiç sıkılmadık. Hikayelerle başladığı konuşması    çok 
ibret verici idi.  Okullarda  oturduğu sıranın hakkını  veremeyen arkadaşların 
durumu ile,  oturduğu sıranın hakkını veren arkadaşların  bugünkü durumları 
ibret verici idi. Bize soru sorup bilen arkadaşlara kitap dağıtması, verdiği taş kafa- 
boş kafa   ve hoş kafa örneği  oldukça ilgi çekiciydi. Hocamızın bir çok cezaevini 
gezmesi oradaki gençlerin durumları beni çok şaşırttı. Ayrıca bizim oralara 
düşmememiz için neler yapmamızı  anlattı. Hocamızın bu yaşta hareketli olması  
beni şaşırttı. Yaşını hiç göstermiyordu. Kendi öğrencilerinden başarılı  ve başarısız 
öğrencilerinin bugünkü durumlarından verdiği örnekler ilgimi çekti. Ama biraz 
konuşma uzadı ama  yine  harika bir seminerdi. Bize zaman ayırdığı için  teşekkür 
ederim. İnşallah sizin gibilerin  sayısı çoktur. 

.İsimsiz: 8. Sınıf  

Sayın  Kadir keskin  hocam semineriniz  benim için  çok faydalı oldu.  
Konuşmanızdan sonra  kendime bir hedef koydum ve hedefime   ulaşmak için  
çok çalışıp  hedef koyduğum  liselerden  birine gitmeyi  gerçekten çok istiyorum 
. Ve bunu sizin  sayenizde kazanacağıma inanıyorum. Ve daima çalışmaya devam 
edeceğim. Asla pes etmeyeceğim.  Kitaplarınız çok güzeldi.    Anlayışınız  ve  
samimiliğiniz  beni benden  aldı. Sizi tekrar görmeyi  ve tekrar dinlemeyi çok 
isterim 

 İsimsiz 8. Sınıf  

Seminer güzeldi. Hayat hakkında bize eğitici  ve öğretici bilgiler verdi. Başarılı 
öğrencilerin başarması için  nasıl çalıştıklarını  gördüm   ve başarının  kolay 
olmadığını ama sonucun da  mutluluk olduğunu  anladım.     Yanlış arkadaş 
seçiminin yanlış sonuçlar getireceğini anladım. Bugünden itibaren arkadaş 
seçiminde daha dikkatli olup ileride ailemin ve okulumun onur duyacağı bir evlat 
olacağım inşallah. Böyle eğitici seminerlerin devamını diliyorum. Kadir hocamıza 
da  çok teşekkür ediyorum, 

İsimsiz  
 Bence güzeldi, Hayat hakkında bize bir çok  fikir verdi. Mesela bize  bir hedef  
koymamızı  istedi. Ve bize istediğimiz liseyi nasıl kazanabileceğimizi öğretti. 
Ailemize ve okulda öğretmenlerimize nasıl durabileceğimizi, bu yaşlarda en 
büyük dostlarımızın evde anne- babamız ve okulda da öğretmenler olduğunu 
söyledi. Sıkılmadan  dinledik. 

İsimsiz:8. Sınıf 



Çok iyi, bilgili birisiydi. Hele insanların  kafa itibariyle   taş kafa, boş kafa, hoş 
kafaya  ayrıldığını, ben size  bugün taş kafa ile boş kafaları  göstereceğim siz ise  
bundan sonra  hangi kafayı taşıdığımızı bize bırakarak  Taş kafa ile boş kafalılarin  
cezaevlerindeki  gençleri gösterdi. Bunların ne büyüklerini ne de  aklını 
kullanmadıkları için buralara  düştüklerini söyledi. Ben  konferanstan hoş kafalı  
bir    öğrenci olmaya karar vererek salondan çıktım. Konferanstan  çok 
yaralandım. 

İsimsiz: 8. Sınıf 

 Bence titizdi.  Çok güzel  hikayeler anlattı.  Anne- babamızın öğretmenlerimizin 
bu yaşlarda  en büyük dostumuz olduğunu söyledi.  14 ile 21 yaş arası  bizler için 
çok önemli olduğunu  en çok suç işleme  oranın bu yaşlar olduğunu söyleyerek  
bu yaşlarda  yuvamız ev ve okul,  dostlarımızın da  ailemiz ve öğretmenlerimiz 
olduğunu söyledi. Gösterdiği kitaplar çok güzeldi. Sorduğu sorulara  doğru cevap 
verenlere kitap hediye etti. Ben de  kitap kazanmak isterdim. Alamadım.  Bizim 
geleciğimiz için  çok güzel şeyler anlattı. Çok güzel bir konuşmaydı. 
Konuşmasından çok şey öğrendik başarılı öğrencilerin  ders çalışma sistemleri çok 
hoşuma gitti. Başarılı  öğrencilerin  nasıl başardığını anlattı. Ben  çok memnun 
oldum    konuşması çok güzeldi. 

İsimsiz: 8. Sınıf  

 Hocamızı  sevdim. Bizim geleceğimiz için çok iyi şeyler  anlattı. Hocam çok kraldı. 
İyi şeyler anlattı.   Salondan hedefimi  tespit ederek çıktım. Sağ olun. Artık 
bugünden itibaren  “ Hoş Kafalı” bir öğrenci olmaya karar verdim Sağolun 

İsimsiz: 8. Sınıf 

Bilgilendirici  ve eğitici bir seminerdi.  Konuşmasından sonra  geleceğimi 
belirlemek  çok yardımcı oldu. Çalışan öğrencilerin  nasıl iyi yerlere geldiğini  
slaytta gördüm. Bu yaşlarda arkadaşlarımızı  iyi seçmemizin önemli olduğu 
anladım. Yoksul aile çocuklarının  nasıl büyük adam olduklarını gördüm. Başarısız 
öğrencilerin  başarısızlıklarının nedenleri   anlattı. Gençlik cezaevinde uyuşturucu 
krizine giren  öğrencinin durumu beni çok etkiledi. Kötü hayat yaşayan insanların 
hayatlarının sonunu gösterdi.   İyi bir hayat  seçersek, bize  iyi sonuçlar  
getireceğini söyledi. Bu yüzden konuşmacı kadir Keskin’e çok teşekkür ederim. 

İsimsiz  8. Sınıf 

 Seminer çok güzeldi. Uzakta oturduğum için slayttaki resimleri  fazla göremedim. 
Seminerden öğrendiğim.  Yanlış alışkanlıklarla büyünmediğini, üstelik kötü 



alışkanlıkların kötü sonuçlar doğuracağını söyleyerek cezaevindeki gençleri 
gösterdi. Ayrıca konuşmacı kadir Keskin 80 yaşında olduğunu söylemesine 
rağmen hiçte yaşını göstermedi. Bence yaşına rağmen  çok dinç  gözüktüğünü   
sizin gibiler  inşallah   hiç bitmez. Ben yaptığım yanlışları anladım.  Kötü 
alışkanlıkların  itibar kaybettirdiği  anladım. Bugünden itibaren terkedeceğim 
başarılı bir öğrenci olmaya karar verdim. Emeğinizden dolayı çok teşekkür 
ederim. 

İsimsiz 8. Sınıf 

 Bence çok güzel bir seminerdi.  Sorduğu sorulara alacağı cevapları iki kişi  ile 
sınırlaması  azdı. Anlattığı hikayeler ve cezaevlerine  düşen gençlerin  durumu 
beni çok etkiledi. Başarısız öğrencilerin nasıl başarısız oldukları  ve başarılı 
öğrencilerin ders çalışma  metotları   benim için iyi bir örnek oldu.  Anlattığı Taş 
kafa, Boş kafa ,  hoş kafa hikayesi çok güzeldi. Cezaevlerindeki taş kafa ile  boş 
kafalı gençleri gösterdi. Ben oralara düşmemek için Bugünden itibaren  Hoş kafalı 
bir öğrenci olmaya karar verdim. www.kadirkeskin.net 

Not: Seminerime vesile olan Okul müd. Sayın Mücahit Düzgün beyefendi ile  
Müd. Yard. Sayın  Hasan Bilginoğul, Erkan İpek,Rehber öğret. Sayın Sibel Köleci 
ile   Aile Birliği Başk. Sayın  Aysel  Özcan hanımefendiye çok teşekkür ederim. 

http://www.kadirkeskin.net/

	Duygu ve düşüncelerim bunlarla yeterli olmayacaktır ne yazık ki; fakat kendisine sağlık sıhhat ve bol seminerler diliyorum. Son olarak da Leonardo da Vinci’nin;

